
BR.0002.26.2016.KR

RADA MIASTA GRAJEWO
VII Kadencja
2014 – 2018

PROTOKÓŁ NR XXVI/16

Z OBRAD XXVI ZWYCZAJNEJ SESJI

RADY MIASTA GRAJEWO

Grajewo, wrzesień 2016 r.

1/13



PROTOKÓŁ NR XXVI/16
z  obrad  XXVI  zwyczajnej  Sesji  Rady  Miasta  Grajewo,  która  odbyła  się  w  dniu
28 września 2016 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo pod przewodnictwem pani
Haliny Muryjas-Rząsy – Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo.

Stan liczbowy radnych – 21

Radnych obecnych na Sesji – 21

Sesję rozpoczęto o godz. 15.30

Sesję zakończono o godz. 17.45

Sesja nagrywana w wersji audio-video

Radni obecni na Sesji RM:
1. Babul Tomasz
2. Boć Edward
3. Cebeliński Tomasz
4. Chełmińska Scholastyka
5. Chiliński Ryszard
6. Chrzanowska-Karwowska Aneta
7. Dembiński Wiesław
8. Fadrowski Zbigniew
9. Fidura Jerzy
10. Formejster Wojciech
11. Grabowska Wioleta
12. Maleszewski Wojciech
13. Mścichowski Andrzej
14. Muryjas-Rząsa Halina
15. Niewiarowski Andrzej
16. Opara Anna
17. Paszkowski Tomasz
18. Podlaski Kazimierz
19. Purwin Daniel
20. Stefańska Monika
21. Stuchła Marcin
/Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu/
W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z Listą obecności, która stanowi  Załącznik nr 2
do Protokołu.
Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad XXVI Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Zapytania i interpelacje radnych.
4. Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  działalności  międzysesyjnej  oraz  informacje

z realizacji uchwał.
5. Informacja o sytuacji na rynku pracy w mieście Grajewo.
6. Analiza  wykonania  budżetu  miasta  za  I  półrocze  2016  r.  Ocena  funkcjonowania

zakładów budżetowych.
7. Informacja o przyznanych stypendiach sportowych i nagrodach.
8. Sprawozdanie z prac Komisji za I półrocze 2016 r.
9. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) sposobu załatwienia skargi wniesionej na działania Dyrektora Miejskiego Ośrodka
Pomocy Społecznej w Grajewie;
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b) przyjęcia programu „Grajewska Karta Seniora”;
c) wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy  z  dotychczasowymi

dzierżawcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat;
d) pozbawienia kategorii części drogi gminnej poprzez wyłączenie jej z użytkowania

jako drogi publicznej na terenie miasta Grajewo;
e) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu

budżetowego miasta;
f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2026;
g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok.

10. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski.
11. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 
12. Przyjęcie protokołów z XXIV i XXV Sesji Rady Miasta.
13. Wolne wnioski i informacje.
14. Zamknięcie XXVI Sesji Rady Miasta.

ad 1
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Dokonała otwarcia XXVI zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo wypowiadając zdanie: „Otwieram
XXVI zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że na 21
radnych  w  obradach  aktualnie  bierze  udział  21  radnych,  co  stanowi  kworum
i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał. 

ad 2
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Przedstawiła porządek obrad XXVI zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi Załącznik nr 3
do  Protokołu.  Zapytała,  czy  są  do  niego  jakieś  uwagi  lub  wnioski.  Wobec  ich  braku
poinformowała, że porządek obrad  będzie realizowany  w przedstawionej formie.

ad 3
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta   
Dokonała otwarcia punktu 3.: „Zapytania i interpelacje radnych”. Przedstawiła wykaz interpelacji
i wniosków złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym /Załącznik nr 4 do Protokołu/.
Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta
Zadał następujące pytania:

- Skąd  wzięła  się  podwyżka  energii  cieplnej?  Zaznaczył,  że  niedawno  przeprowadzona
została głęboka modernizacja systemu ciepłowniczego w mieście. Dodał także, że PEC Sp.
z o. o. w I półroczu 2016 r. zanotowała zysk.

- Poruszył  temat  łatania  dziur  w miejskich  drogach.  Zapytał,  co  z  łataniem dziur  na  Os.
Młodych. Dodał, że Naczelnik WGK stoi na stanowisku, że jest to problem.

Pani  Monika  Stefańska  –  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Zdrowia
i Rodziny
Zadała następujące pytania:

- W  związku  z  modernizacją  alejek  w  Parku  Wolności  zapytała,  czy  będzie  możliwość
dokończenia zjazdu dla wózków.

- Czy można wystawiać już popiół i czy PUK Sp. z o. o .będzie go odbierał?
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Zapytał, czy Szpital w Grajewie płaci podatek od nieruchomości na bieżąco. Jeśli nie, to co robi
Urząd Miasta, by egzekwować należność.
Pan Andrzej Mścichowski – Radny Miasta
Zapytał o odbiór odpadów z papy.
Pan Tomasz Babul – Radny Miasta
W związku z odstąpieniem od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

3/13



terenów między ulicami 9. PSK a Ekologiczną zapytał, jakie są obecnie podjęte czynności związane
z przeznaczeniem tego terenu.
Pan Jerzy Fidura – Radny Miasta
Zadał następujące pytania:

- Powiedział,  że  w związku z  remontem na ul.  Wojska Polskiego warto byłoby wykonać
przekop pod budowę kanalizacji w ul. Legionistów.

- Na jakim etapie jest sprawa wykupu działki nr 2020 pod budowę drogi?
- Czy  budynek  Klubu  Hades  posiada  dokumentację  techniczną,  która  umożliwiłaby

pozyskiwanie środków na jego remont?
Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej
Zapytał,  czy  byłaby  możliwość  wydzielenia  pasa  do  parkowania  na  ul.  Konstytucji  3  Maja
na wysokości ZSM nr 3.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
W związku z brakiem innych zgłoszeń stwierdziła, że odpowiedzi zostaną udzielone w punkcie 10.
lub wcześniej, przy okazji omawiania spraw merytorycznie związanych z poruszanymi w pytaniach
tematami.  Poza  porządkiem  obrad  oddała  głos  panu  Arkadiuszowi  Lichocie  –  Zastępcy
Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Grajewie.
Pan Arkadiusz Lichota – Zastępca Komendanta Powiatowego PSP w Grajewie
Złożył serdeczne podziękowania Burmistrzowi i Radzie Miasta za udzielenie grajewskiej jednostce
Straży Pożarnej dotacji w wysokości 15 tys. zł.

ad 4
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zgodnie  z  porządkiem obrad  zwróciła  się  z  prośbą  do  Zastępcy  Burmistrza  o  przedstawienie
sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji państwa
radnych  są  informacje  na  temat  realizacji  uchwał  Rady Miasta  Grajewo,  które  zostały podjęte
podczas  XXII Sesji  Rady Miasta,  stąd  też  ich  przedstawianie  wydaje  się  zbędne  /Informacje
stanowią Załącznik nr 5 do Protokołu/.
Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza Miasta
W związku z nieobecnością Burmistrza na dzisiejszej sesji przedstawił sprawozdanie Burmistrza
Miasta Grajewo z podpisanych Zarządzeń Burmistrza jako organu wykonawczego miasta w okresie
od poprzedniej zwyczajnej sesji Rady Miasta, tj. od dnia 24 sierpnia 2016 roku do dnia dzisiejszego
/Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 6 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wobec  braku  pytań  zwróciła  się  do  Rady Miasta  o  przyjęcie  sprawozdania  Burmistrza  Miasta
z podpisanych Zarządzeń Burmistrza oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na XXII Sesji
Rady Miasta – w drodze głosowania.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta
z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, tj. od dnia 24 sierpnia 2016 roku do dnia

dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał podjętych na XXII Sesji Rady Miasta.
Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta z podpisanych
zarządzeń w okresie międzysesyjnym, tj. od dnia 24 sierpnia 2016 roku do dnia dzisiejszego oraz
informacje  z  realizacji  uchwał  podjętych  na  XXII  Sesji  Rady  Miasta  –  przy  21  głosach  za,
0  przeciw  i  0  wstrzymujących  się.  Podziękowała  panu  Burmistrzowi  za  przygotowanie
i przedstawienie sprawozdania.

ad 5
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła  punkt  dotyczący  informacji  o  sytuacji  na  rynku  pracy  w  mieście  Grajewo.
Poinformowała,  że Rada Miasta  jest  w posiadaniu obszernego materiału przygotowanego przez
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Dyrektora  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w  Grajewie  /Informacja  stanowi  Załącznik  nr  7
do Protokołu/.  W związku z tym, że na sali  obrad znajdują się  przedstawicielki  Powiatowego
Urzędu  Pracy  zapytała,  czy  będą  do  nich  jakieś  pytania.  Wobec  ich  braku  podziękowała
za przygotowanie przedmiotowego materiału.

ad 6
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła punkt dotyczący analizy wykonania budżetu miasta za I półrocze 2016 r.  /Informacja
stanowi  Załącznik  nr  8  do  Protokołu/ oraz  oceny  funkcjonowania  zakładów  budżetowych.
Przypomniała, że przedmiotowe sprawozdanie zostało pozytywnie ocenione przez Regionalną Izbę
Obrachunkową  /Uchwała  RIO  stanowi  Załącznik  nr  9  do  Protokołu/.  Zapytała,  czy
do przedmiotowego materiału są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą
do  przewodniczącego  wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  stałych  Komisji  Rady  Miasta
o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym posiedzeniu  w  dniu  27  września  2016 r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowe  sprawozdanie  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  10
do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z wykonania budżetu
miasta za I półrocze 2016 r.

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  miasta
za I półrocze 2016 r. – przy 21 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.
Następnie zwróciła się z prośbą  do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych
Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w sprawie oceny działalności zakładów budżetowych.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym posiedzeniu  w  dniu  27  września  2016 r.  pozytywnie
zaopiniowały informacje na temat działalności zakładów budżetowych  /Opinia Komisji stanowi
Załącznik nr 10 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania z działalności ZADM w I półroczu 2016 r.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności ZADM
w I półroczu 2016 r.

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności ZADM w I półroczu
2016 r. – przy 21 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.
Następnie zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania z działalności ZWiK w I półroczu
2016 r.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności ZWiK
w I półroczu 2016 r.

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności ZWiK w I półroczu
2016 r. – przy 21 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.
Następnie zarządziła  głosowanie nad przyjęciem sprawozdania z działalności CIS w I półroczu
2016 r.
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Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności CIS
w I półroczu 2016 r.

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności CIS w I półroczu
2016 r. – przy 21 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 7
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła  punkt  dotyczący  informacji  o  przyznanych  stypendiach  sportowych  i  nagrodach
/Informacja stanowi Załącznik nr 11 do Protokołu/.  Zapytała, czy do przedmiotowego materiału
są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację o przyznanych
stypendiach sportowych i nagrodach.

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  informację  o  przyznanych  stypendiach
sportowych i nagrodach – przy 21 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 8
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła punkt dotyczący sprawozdania z prac Komisji  za I  półrocze 2016 r.  /Sprawozdanie
stanowi Załącznik nr 12 do Protokołu/.  Zapytała, czy do przedmiotowego materiału są jakieś
uwagi  lub  wnioski.  Wobec ich  braku zwróciła  się  z  prośbą  do  przewodniczącego wtorkowego
wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym posiedzeniu  w  dniu  27  września  2016 r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowe  sprawozdanie  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  10
do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z prac Komisji
za I półrocze 2016 r.

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  sprawozdanie  z  prac  Komisji  za  I  półrocze
2016 r. – przy 21 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 9
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Dokonała otwarcia punktu 9. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał.

ad 9a
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze  uchwałodawczej  poddała  projekt  uchwały  w  sprawie  sposobu  załatwienia  skargi
wniesionej przez Prezesa Zarządu Olsztyńskiej  Fundacji Inicjatyw Prospołecznych na Dyrektora
Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Grajewie  /Skarga  stanowi  Załącznik  nr  13,
a wyjaśnienia Dyrektora MOPS Załącznik nr 14 do Protokołu/. Zapytała, czy w przedmiotowej
sprawie są jakieś uwagi lub wnioski.

Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta
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Powiedział, że w jego opinii skarga ta nie powinna być rozpatrywana przez Radę Miasta, tylko
przez Burmistrza.
Pan Ryszard Wolwark – Sekretarz Miasta
Powiedział,  że  w  projekcie  uchwały  w  podstawie  prawnej  powołane są  przepisy  Kodeksu
postępowania  administracyjnego,  które  jasno  określają,  kto  jest  kompetentny  do  rozpatrzenia
tej skargi.
Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta
Zwrócił  uwagę na fakt,   że  w skardze są problemy prawne. Zapytał,  w jakim stopniu radni są
kompetentni do oceny tych norm prawnych.
Pan Ryszard Wolwark – Sekretarz Miasta
Odpowiedział, że zgodnie z Kpa skargi na kierowników jednostek organizacyjnych rozpatruje rada
gminy.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wobec braku innych głosów w tej sprawie zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego
wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 27 września 2016 r. wydały opinię
o niezasadności skargi /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały uznającej skargę za niezasadną.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XXVI/202/16 w sprawie sposobu
załatwienia skargi wniesionej przez Prezesa Zarządu Olsztyńskiej Fundacji Inicjatyw

Prospołecznych na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grajewie.
Głosowanie:  11 głosów za, 0 przeciw, 10 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada Miasta  podjęła  Uchwałę Nr XXVI/202/16 w sprawie sposobu załatwienia
skargi  wniesionej  przez  Prezesa  Zarządu  Olsztyńskiej  Fundacji  Inicjatyw  Prospołecznych
na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grajewie  /Uchwała stanowi Załącznik
nr 15 do Protokołu/ przy 11 głosach za, 0 przeciw, 10 wstrzymujących się.

ad 9b
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu „Grajewska
Karta  Seniora”.  Zapytała,  czy  w  przedmiotowej  sprawie  są  jakieś  uwagi  lub  wnioski.  Wobec
ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych
Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym posiedzeniu  w  dniu  27  września  2016 r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  10
do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVI/203/16 w sprawie
przyjęcia programu „Grajewska Karta Seniora”.

Głosowanie:  21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVI/203/16 w sprawie przyjęcia
programu „Grajewska Karta Seniora” /Uchwała stanowi Załącznik nr 16 do Protokołu/ przy 21
głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.
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ad 9c
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze  uchwałodawczej  poddała  projekt  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na  zawarcie
kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami mającymi umowy zawarte na czas
oznaczony do 3 lat. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec
ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych
Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym posiedzeniu  w  dniu  27  września  2016 r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  10
do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVI/204/16 w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami

mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat.
Głosowanie:  21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVI/204/16 w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami mającymi umowy
zawarte na czas oznaczony do 3 lat  /Uchwała stanowi Załącznik nr 17 do Protokołu/ przy 21
głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 9d
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii części drogi
gminnej poprzez wyłączenie jej z użytkowania jako drogi publicznej na terenie miasta Grajewo.
Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zwróciła się
z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta
o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym posiedzeniu  w  dniu  27  września  2016 r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  10
do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVI/205/16 w sprawie
pozbawienia kategorii części drogi gminnej poprzez wyłączenie jej z użytkowania jako drogi

publicznej na terenie miasta Grajewo.
Głosowanie:  21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXVI/205/16  w  sprawie
pozbawienia  kategorii  części  drogi  gminnej  poprzez  wyłączenie  jej  z  użytkowania  jako  drogi
publicznej na terenie miasta Grajewo /Uchwała stanowi Załącznik nr 18 do Protokołu/ przy 21
głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 9e
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia
stawki dotacji  przedmiotowej  dla  zakładu budżetowego miasta.  Zapytała,  czy w przedmiotowej
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sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego
wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  stałych  Komisji  Rady  Miasta  o  przedstawienie  opinii
w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym posiedzeniu  w  dniu  27  września  2016 r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  10
do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVI/206/16
zmieniającą uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu

budżetowego miasta.
Głosowanie:  21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVI/206/16 zmieniającą uchwałę
w sprawie  określenia  stawki  dotacji  przedmiotowej  dla  zakładu budżetowego miasta  /Uchwała
stanowi Załącznik nr 19 do Protokołu/ przy 21 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 9f
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie
Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2026. Zapytała, czy w tej sprawie ktoś chciałby zabrać
głos.  Wobec  braku  chętnych  do  zabrania  głosu  zwróciła  się  z  prośbą
do  przewodniczącego  wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  stałych  Komisji  Rady  Miasta
o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym posiedzeniu  w  dniu  27  września  2016 r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  10
do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVI/207/16 w sprawie
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2026.

Głosowanie:  21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXVI/207/16 w sprawie  zmian
w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  miasta  Grajewo na  lata  2016 –  2026  /Uchwała  stanowi
Załącznik nr 20 do Protokołu/ przy 21 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 9g
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo
na  2016  rok.  Wobec   braku  głosów  w  dyskusji  zwróciła  się  z  prośbą  do  przewodniczącego
wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii  w tej
sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym posiedzeniu  w  dniu  27  września  2016 r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  10
do Protokołu/.
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Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVI/208/16 w sprawie
zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok.

Głosowanie:  21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXVI/208/16 w sprawie  zmian
w budżecie  miasta  Grajewo  na  2016  rok  /Uchwała  stanowi  Załącznik  nr 21  do  Protokołu/
przy 21 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.
Następnie zarządziła przerwę w obradach od godz.  16.20. Wznowienie XXVI Sesji Rady Miasta
nastąpiło o godz. 16.30.

ad 10
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła  punkt  dotyczący  odpowiedzi  na  interpelacje,  zapytania  i  wnioski,  zgłoszone
przez państwa radnych w punkcie 3. Następnie zwróciła się do Zastępcy Burmistrza o udzielenie
odpowiedzi na pytanie bądź wskazanie osoby, która tej odpowiedzi udzieli.
Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza Miasta
Odp. na pytanie pana Zbigniewa Fadrowskiego, dotyczące podwyżki cen za energię cieplną
O odpowiedź na to pytanie poprosił Prezesa PEC.
Pan Radosław Zolnik – Prezes PEC Sp. z o. o.
Powiedział,  że  w tym roku  nastąpi  obniżka  stawek  cen  za  energię  cieplną.  Następnie  szeroko
omówił  procedurę  zatwierdzania  nowych  taryf  –  temat  obudował  szerokim  kontekstem
merytorycznym.  Omówił  także  opłaty  jednoczłonowe  wyliczane  na  podstawie  stawek,
które- niestety- w tym roku wzrosną.
Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta
Zapytał, kiedy wejdzie w życie nowa taryfa i dlaczego nie było na ten temat żadnych informacji.
Pan Radosław Zolnik – Prezes PEC Sp. z o. o.
Powiedział, że nowe taryfy wejdą w życie 1 października 2016 r. Dodał, że o zmianach wszyscy
odbiorcy informowani są na piśmie. Dodał, że nie wie dlaczego Prezes SM LW wydał komunikat
o wzroście cen.
Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta
Odniósł się do tematu zysku osiągniętego przez PEC.
Pan Radosław Zolnik – Prezes PEC Sp. z o. o.
Powiedział, że zysk wynika z realizacji inwestycji prowadzonych przez PEC.
Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza Miasta
Odp. na pytanie pana Zbigniewa Fadrowskiego, dotyczące łatania dziur na Os. Młodych
O odpowiedź na to pytanie poprosił Naczelnika WGK.
Pan Bogdan Wojsławowicz – Naczelnik WGK
Powiedział, że na Os. Młodych ciężko jest łatać dziury, gdyż za chwilę wszystko wraca do stanu
pierwotnego – temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym.
Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta
Powiedział, że w dalszym ciągu stoi na stanowisku potrzeby tymczasowego rozwiązania problemu
przez łatanie dziur asfaltem, do momentu wykonania dokumentacji technicznej i przeprowadzenia
inwestycji budowy drogi.
Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza Miasta
Zapewnił, że będziemy szukać najlepszego rozwiązania tego problemu.
Odp. na pytanie pani Moniki Stefańskiej, dotyczące zjazdu dla wózków w Parku Wolności
Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza Miasta
Powiedział, że taki zjazd jest.
Odp. na pytanie pani Moniki Stefańskiej, dotyczące odbioru popiołu przez PUK
O odpowiedź na to pytanie poprosił Prezesa PUK.
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Pan Mirosław Mielczarek – Prezes PUK Sp. z o. o.
Powiedział, że zgodnie z Regulaminem utrzymania czystości i porządku w gminie popiół odbierany
jest przez cały rok razem z odpadami zmieszanymi, czyli co dwa tygodnie.
Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza Miasta
Odp. na pytanie pana Kazimierza Podlaskiego, dotyczące regulowania podatku od nieruchomości
przez Szpital w Grajewie
O odpowiedź na to pytanie poprosił Skarbnika Miasta.
Pani Edwarda Wiśniewska – Skarbnik Miasta
Powiedziała,  że  sprawy podatkowe  indywidualnych  podatników  objęte  są  tajemnicą  skarbową.
Dodała,  że  na  koniec  czerwca  nie  było  zaległości  podatkowych  w  przypadku  podatników
zajmujących się usługami zdrowotnymi.
Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza Miasta
Odp. na pytanie pana Andrzeja Mścichowskiego, dotyczące odbierania papy
O odpowiedź na to pytanie poprosił Prezesa PUK.
Pan Mirosław Mielczarek – Prezes PUK Sp. z o. o.
Powiedział,  że  PUK  nie  ma  możliwości  odbioru  papy,  która  nie  jest  odpadem  komunalnym.
Zajmują się tym wyspecjalizowane firmy.
Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza Miasta
Odp.  na  pytanie  pana  Tomasza  Babula,  dotyczące  podjętych  czynności  związanych
z przeznaczeniem terenu między ulicami 9. PSK a ul. Ekologiczną
O odpowiedź na to pytanie poprosił Naczelnika WNP.
Pani Elżbieta Kozłowska – Naczelnik WNP
Powiedziała,  że  jej  Wydział  skierował  wniosek  do  Referatu  Inwestycji  o  przygotowanie
dokumentacji technicznej i będzie to przedmiotem dyskusji do budżetu na przyszły rok.
Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza Miasta
Odp.  na  pytanie  pana Jerzego  Fidury,  dotyczące  wykonania  przekopu  w  ul.  Wojska  Polskiego
pod budowę kanalizacji w ul. Legionistów
Powiedział, że w związku z tym, że dokumentacja techniczna na kanalizację w ul. Legionistów jest
w fazie przygotowania, prace, o których mówi pan radny Fidura będą musiały zostać wykonane
metodą  tzw.  przecisku.  Tym  samym  nie  mogą  być  wykonane  w  trakcie  remontu  ul.  Wojska
Polskiego.
Odp. na pytanie pana Jerzego Fidury, dotyczące wykupu działki nr 2020 pod budowę drogi
O odpowiedź na to pytanie poprosił Naczelnika WNP.
Pani Elżbieta Kozłowska – Naczelnik WNP
Powiedziała, że wykup działki zostanie dokonany na mocy tzw. decyzji ZRID. Po opracowaniu
dokumentacji  przez  miasto  Starosta  grajewski  wyda  decyzję,  na  mocy której  miasto  stanie  się
właścicielem  przedmiotowej  działki  i  będzie  zobligowane  do  wypłaty  odszkodowania
dotychczasowemu właścicielowi.
Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza Miasta
Odp. na pytanie pana Jerzego Fidury, dotyczące Klubu Hades
O odpowiedź na to pytanie poprosił Dyrektora GCK.
Pan Tomasz Dudziński – Dyrektor GCK
Powiedział,  że  GCK posiada  dokumentacje  remontową i  budowlaną  Klubu Hades,  uzgodnioną
z  Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków  oraz  pozwolenie  na  budowę wydane  na  podstawie
tej dokumentacji. Pozwolenie jest z 2013 roku i aby go nie stracić, w tym roku została wykonana
drobna  inwestycja  polegająca  na  wymianie  przyłącza  wodociągowego.  Tym  samym  GCK
ma  kolejne  3  lata,  by  z  tego  pozwolenia  korzystać.  MDK  dwukrotnie  występował  o  środki
zewnętrzne, niestety bez skutku.
Pan Tomasz Poniatowski – Kierownik Referatu Pozyskiwania Środków
Powiedział, że na Klub Hades została złożona tzw. „fiszka”. Na chwilę obecną nie mamy żadnej
odpowiedzi w tej sprawie.
Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza Miasta
Odp.  na  pytanie  pana  Ryszarda  Chilińskiego,  dotyczące  wydzielenia  pasa  do  parkowania
na ul. Konstytucji 3 Maja na wysokości ZSM nr 3
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Zwrócił się z prośbą o sprecyzowanie pytania.
Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej
Powiedział,  że  chodzi  o  to,  by  przy  ZSM  nr  3  obniżyć  krawężniki  tak,  by  można  było
tam zaparkować samochód albo na jezdni wyznaczyć pas do parkowania.
Pan Bogdan Wojsławowicz – Naczelnik WGK
Zaprosił do kontaktu w formie roboczej, by można było wszcząć odpowiednią procedurę.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Zapytał, czy przy termomodernizacji bloku przy ul. Kopernika 8-10 został usunięty azbest.
Pan Maciej Bednarko – Zastępca Burmistrza Miasta
Odpowiedział, że azbest został zdjęty i zutylizowany przez wyspecjalizowaną firmę.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wobec braku innych zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany.

ad 11
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo
z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  /Sprawozdanie  stanowi  Załącznik  nr  22
do Protokołu/w zakresie:

 organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta;
 kontaktu z mieszkańcami Grajewa;
 reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz.

Następnie zwróciła się z  zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii  przedstawionego
sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej
Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym.

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  sprawozdanie  Przewodniczącej  Rady Miasta
Grajewo  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  –  przy  20  głosach  za,  0  przeciw
i 0 wstrzymujących się. Podziękowała Radzie za tę decyzję.

ad 12
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z XXIV Sesji Rady Miasta, który
był  wyłożony  w  Biurze  Rady  Miasta,  a  obecnie  znajduje  się  w  sali  obrad.  Przypomniała,
co było przedmiotem obrad XXIV Sesji  /Informacja stanowi Załącznik nr 23 do Protokołu/.
Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści
protokołu, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXIV/16  z obrad
XXIV zwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 24 sierpnia 2016 roku – bez wprowadzania zmian

w jego treści.
Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXIV/16 z obrad XXIV zwyczajnej
Sesji Rady Miasta z dnia 24 sierpnia 2016 roku – bez wprowadzania zmian w jego treści – przy 20
głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.
Następnie przyjęciu poddała protokół z XXV nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta, który wyłożony
był w Biurze Rady Miasta, a obecnie znajduje się w sali obrad. Przypomniała, co było przedmiotem
obrad XXV nadzwyczajnej Sesji /Informacja stanowi Załącznik nr 24 do Protokołu/. Następnie
zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści protokołu,
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a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXV/16  z obrad XXV
nadzwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 5 września 2016 roku – bez wprowadzania zmian

w jego treści.
Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  Protokół  Nr  XXV/16  z  obrad  XXV
nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 5 września 2016 roku – bez wprowadzania zmian w jego
treści – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 13
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła realizację punktu: „Wolne wnioski i informacje”.
Pan Mateusz Sarnacki – były Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta
Serdecznie podziękował wszystkim, z którymi współpracował jako Przewodniczący Młodzieżowej
Rady Miasta.
Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta
Zapytał o przetarg na wykonanie chodnika przy ul. Wiktorowo.
Pan Dariusz Doliwa – Kierownik RI
Odpowiedział,  że przetarg został  rozstrzygnięty.  W dniu jutrzejszym zostanie podpisana umowa
z firmą SAMPOL na kwotę 24 tys. zł. Wykonawca będzie musiał wykonać chodnik w terminie 45
dni od podpisania umowy.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Poinformowała o piśmie Towarzystwa Opieki nad Zwierzętami w Grajewie o zwiększenie środków
pieniężnych  na  domki  i  karmę  dla  kotów  /Załącznik  nr 25  do  Protokołu/.  Przypomniała  też
o  zbliżających  się  w  mieście  imprezach.  W związku  z  brakiem innych  zgłoszeń  do  dyskusji,
zamknęła ten punkt porządku obrad.

ad 14
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz.  17.45 zamknęła XXVI Sesję Rady Miasta
Grajewo,  wypowiadając  następujące  słowa:  „Zamykam  XXVI  zwyczajną  Sesję  Rady  Miasta
Grajewo”.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokolant

Karol Rutkowski

Przewodnicząca Rady Miasta

 mgr Halina Muryjas-Rząsa

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo.

Retransmisja obrad dostępna pod adresem:

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/
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